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W związku z artykułem „Bronowice: kto pomaga inwestorowi" (GK, 2.10.14) autorstwa Dawida

Serafina i Piotra Rąpalskiego informuję, że wszelkie zawarte w nim sugestie jakobym ułatwiała

firmie Echo Investment realizację inwestycji przy ul. Rydla są całkowicie bezpodstawne.

Przypominam, że przeznaczenie terenu w Studium było przedmiotem szerokich, otwartych i

publicznych konsultacji społecznych. Sposób zagospodarowania tego terenu, jaki został

ostatecznie przyjęty, przewidywała już koncepcja opracowana przez zespół prof.

Chmielewskiego. Studium przyjęto uchwałą Rady Miasta Krakowa. Co istotne, studium nie

stanowi, zgodnie z polskim prawem, podstawy do wydawania decyzji o warunkach zabudowy.

Ponadto, działki leżą w terenie już zainwestowanym, i miasto nigdy nie planowało tworzenia

tam parku. Wszelkie wnioski inwestora złożone w podległych mi jako Zastępcy Prezydenta

komórkach Urzędu Miasta zostaną rozpatrzone zgodnie z odpowiednimi przepisami. Od

redaktorów Gazety Krakowskiej oczekuję natychmiastowego zaprzestania bezpodstawnych i

nieuprawnionych insynuacji.

Elżbieta Koterba

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa
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